



马来西亚五金机械建材总商会

PERSATUAN PEDAGANG LOGAM, JENTERA DAN BAHAN-BAHAN PEMBINAAN MALAYSIA
MALAYSIA HARDWARE, MACHINERY & BUILDING MATERIALS DEALERS' ASSOCIATION

编号: MHMBA/2015/013

日期: 2015 年 6 月 1 日

敬致: 各属会/董事

事项: 诚邀出席“中国—马来西亚建材对接会”

为了加强马中两国的建材企业互动交流及合作, 中国建筑材料联合会秘书长孙向远先生一行 28 人, 将于 2015 年 6 月 8 日在吉隆坡万丽酒店 (Renaissance Hotel) 举办“中国—马来西亚建材对接会”。

这项活动是由马来西亚五金机械建材总商会、马来西亚-中国总商会及马来西亚建材经销商会联合协办。

活动详情如下:

日期: 2015 年 6 月 8 日 (星期一)

时间: 2.30pm-6.00pm

地点: R Studio 1, 2nd Floor, West Wing, Renaissance Hotel
(Corner of Jln Sultan Ismail and Jln Ampang 50450 KL)

* 入场免费并有茶点招待

此对接会目的为增强两国建材同行间的了解, 搭建合作的桥梁和平台, 并且为中国建材企业在马来西亚的投资寻找合作伙伴。届时, 中国建材联合会将率领多家大型建材企业负责人参加会议, 涉及到建材行业投资、产业园区建设、成套技术装备出口等内容, 行业领域包括水泥、玻璃、陶瓷、混凝土、集成建筑、建材机械装备等。

本会诚挚邀请您出席上述会议, 有意出席者请在 2015 年 6 月 5 日之前将回条传真至秘书处, 传真: 03-8945 7988。任何询问请联系 03-8945 2988。谢谢!

马来西亚五金机械建材总商

总会长: 准拿督罗夫 谨启



马来西亚五金机械建材总商会

PERSATUAN PEDAGANG LOGAM, JENTERA DAN BAHAN-BAHAN PEMBINAAN MALAYSIA
MALAYSIA HARDWARE, MACHINERY & BUILDING MATERIALS DEALERS' ASSOCIATION

Date: 1th June 2015

Dear All,

Re: Invitation to the China-Malaysia Business Matching Meeting on Building Materials

In order to further enhance China-Malaysia's cooperation in building materials production capacity, technology and equipment, we sincerely invite you to join the China-Malaysia Business Matching Meeting on Building Materials , which is organized by China Building Materials Federation (CBMF) and co-organized by Malaysia Hardware, Machinery & Building Materials Dealers' Association (MHMBA), Malaysia-China Chamber of Commerce(MCCC), and Building Materials Distributors Association of Malaysia (BMDAM) .

The details of the event are as follows:

Date: 8th June 2015(Monday)

Time: 2.30pm-6.00pm

Venue: R Studio 1, 2nd Floor, West Wing, Renaissance Hotel
(Corner of Jln Sultan Ismail and Jln Ampang 50450 KL)

* Free admission and light refreshment will be served.

The purposes of the meeting are to fully understand Malaysian local market demand for building materials; to seek partners or projects in Malaysia so as to carry out long-term cooperation. More than 30 Chinese competitive building materials entrepreneurs will attend the meeting. Their nature of business include cement, glass, ceramics, concrete, building materials, equipment and integrated housing etc.

We sincerely hope to build a platform for the Chinese and Malaysian building materials enterprises and to carry out project cooperation through the business matching.

We are looking forward to your kind attendance. Please fill in the reply slip as below and fax to 03-8945 7988 before 5th June 2015. Any queries, please don't hesitate to contact secretariat at 03-8945 2988 Thank you.

Loh Foo

MHMBA, President